

SAVE THE DATE

25 JAHRE

AIKIDO FÖDERATION DEUTSCHLAND E.V.

Seit 25 Jahren steht die Aikido Föderation für einen modernen, national und international anerkannten Aikido Verband.

Wir vertreten Toleranz, Respekt und Diversität und sind stolz auf die Vielfalt in unseren Dojos und die Teilnehmenden aus vielen Ländern auf unseren Lehrgängen.

Freut euch mit uns auf unser Jubiläum und lasst uns gemeinsam mit guten, langjährigen und auch neuen Aikidofreundinnen und Aikidofreunden feiern!

TERMIN 18. OKTOBER 2025

ORT BERLIN

Einladung und
Anmeldeinformationen folgen.

***** **SAVE THE DATE** *****





SAVE THE DATE

25 YEARS OF AIKIDO FEDERATION GERMANY E.V.

For 25 years, the Aikido Federation has stood for a modern, nationally and internationally recognized Aikido association.

We represent tolerance, respect and diversity and we take pride in the wonderful mix of people in our dojos and the participants from various countries in our seminars.

Join us in looking forward to our anniversary! Let's celebrate together with good, long-standing and also new Aikido friends!

DATE **18 OCTOBER 2025**
LOCATION **BERLIN**

Invitation and registration information will follow.

******* MARK YOUR CALENDAR *******